
 

Jezus jest nieporównywalny! 

„Jak masz na imię?" to jedno z pierwszych pytań, jakie zadajemy sobie, ucząc się nowego 

języka. Imiona są ważne. Identyfikują nas. Ilekroć słyszymy jakieś imię, kojarzymy je z 

jakimś obrazem, głosem, historią, a nawet całym życiem! 

Imię potrafi wywołać w nas emocje. Na dźwięk imienia możemy się uśmiechnąć, wzruszyć 

lub odczuwać niepokój. Możemy nawet nauczyć się kochać imię ze względu na osobę, którą 

nam przypomina. Co przychodzi Ci na myśl, gdy słyszysz imię Jezus? Mam nadzieję, że 

wywoła ono uśmiech. 

Jedną z pierwszych rzeczy, o których myślę, jest to, że Jego imię jest ponad wszelkim 

imieniem. Moja myśl wtedy natychmiast biegnie do Izajasza 9:5: „Albowiem dziecię 

narodziło się nam, syn jest nam dany i spocznie władza na jego ramieniu, i nazwą go: 

Cudowny Doradca, Bóg Mocny, Ojciec Odwieczny, Książę Pokoju”. Ten werset wnosi w 

nasze dni tak wiele nadziei. Nie idziemy przez życie samotnie; liczymy na Boga, który jest o 

wiele większy niż nasze umysły są w stanie pojąć. 

Życie polega na podejmowaniu decyzji. Często potrzebujemy kogoś, z kim możemy 

porozmawiać, kogoś, kto rzuci nam trochę światła. Jezus jest naszym wspaniałym doradcą. 

Potrafi udzielić wskazówek w każdej sytuacji, w jakiej się znajdujemy. Możemy zwrócić się 

do Niego po poradę na każdy temat. On wysłucha nas i zaoferuje swoje wskazówki. Nasz 

Zbawiciel jest potężnym Bogiem. On jest silnym wojownikiem, który idzie z nami. Nie ma 

dla Niego rzeczy zbyt trudnych lub niemożliwych. On jest silny, by nas ocalić. Jezus jest 

naszym wiecznym Ojcem, suwerennym Panem nad stale zmieniającymi się latami, jest tym, 

który z miłością czuwa nad swoimi dziećmi, uzdrawia je i pociesza. On jest doskonałym, 

dobrym, łagodnym i miłosiernym Ojcem. On zawsze był i zawsze będzie Bogiem. 

Jezus jest także Księciem Pokoju. Pokój z Bogiem mamy dzięki Jezusowi. „Dlatego też 

usprawiedliwieni przez wiarę, pokój mamy z Bogiem przez Pana naszego, Jezusa Chrystusa” 

(Rzym. 5:1). On jest naszym pokojem wśród prób. „ To powiedziałem wam, abyście we mnie 

pokój mieli. Na świecie ucisk mieć będziecie, ale ufajcie, Ja zwyciężyłem świat” (Jana 

16:33). Tylko On oferuje pokój, który przewyższa wszelkie zrozumienie i który może uciszyć 

nasze zmartwione, zgnębione i zaniepokojone serca w najbardziej niepewnych momentach 

naszego życia. Imię Jezus jest piękne! Nie ma absolutnie nikogo takiego jak On. On jest 

nieporównywalny. 

Czytanie wiadomości, patrzenie na otaczający nas świat, a nawet czytanie o strasznych 

rzeczach, przez które przechodzą kobiety, gdy się za nie modlimy, może być dość 

zniechęcające. Ale wtedy przypominamy sobie, kim jest nasz Bóg! To zmienia wszystko. 

„Mając więc wielkiego arcykapłana, który przeszedł przez niebiosa, Jezusa, Syna Bożego, 



trzymajmy się mocno wyznania. Nie mamy bowiem arcykapłana, który by nie mógł 

współczuć ze słabościami naszymi, lecz doświadczonego we wszystkim, podobnie jak my, z 

wyjątkiem grzechu. Przystąpmy tedy z ufną odwagą do tronu łaski, abyśmy dostąpili 

miłosierdzia i znaleźli łaskę ku pomocy w stosownej porze”. (Hbr 4,14-16). Kiedy stajemy 

przed Jego tronem łaski, zbliżamy się do niesamowitego Boga. 

Jak często poświęcasz czas, aby „patrzeć” na piękno Chrystusa? Czy mogę zachęcić cię, abyś 

uczynił to częścią swojego życia duchowego? Nic i nikt nie może się z Nim równać. 

W miłości naszego Zbawiciela, 

Susie Pek 

Global Director TWR Women of Hope 


